
项目
Item

Feed Opening 
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Motor Power
(kw)

Max. Feeding 
Size(mm)
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型号
Model

进料口 产量 电机功率 重量 外形尺寸
最大进料

边长
出料口可
调节范围

JC180×1300 180×1300 150 10-30 12-40 30-37 6 1320×2150×1175

1400×1850×1310

1450×2150×1310

1920×1460×1840

5.6

6.8

10

30-37

37-45

30-37

15-55

20-65

15-80

20-40

20-40

35-85

220

220

350

JC250×1000 250×1000

JC250×1300 250×1300

JC400×600 400×600

 Usage and Application用途及适用范围

      JC系列颚式破碎机广泛应用于矿山、建材、化工、冶金等

行业，可对抗压强度不大于320MPa的各种矿石、岩石等物料

进行粗、中碎作业。

工作原理

       由电动机驱动皮带和皮带轮，通过偏心轴使动颚上下运动

，当动颚下行时，定颚与动颚间夹角变小，物料被压碎达到破

碎目的；当动颚上升时，定颚和动颚间夹角变大，动颚板在拉

杆、弹簧的作用下离开定颚板，此时已破碎物料从破碎腔下碎

腔下口排出。

The jaw crusher is widely used in mining, building materials, chemical 

industry, metallurgy and so on. It is suitable for primary and secondary 

crushing all kinds of minerals and rocks with compressive strength less than 

320 MPa.

 Working Principle

The belt and belt pulley are driven by a motor, and the movable jaw moves 

up and down via eccentric shaft. The angle between fixed jaw and movable 

jaw becomes smaller when the moving jaw runs down, then the materials 

are crushed into pieces. It becomes bigger when the movable jaw runs up. 

The movable jaw plate leaves the fixed jaw plate under the action of tension 

rod and spring , then the end products come out from the crushing cavity.
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性能特点

1、采用世界级的制造工艺，选用最高端的制作材料。

2、更先进的动颚总成，使其更经久耐用。动颚总成采用

高质量的铸钢件构成，并通过两个大型铸钢飞轮传动。

此外重型偏心轴亦采用锻坯进行加工，这一切均使得JC

系列颚式破碎机具有超凡的可靠性。 

3、轴承座采用整体式铸钢结构。 整体铸钢轴承座能够

保证与破碎机架完全配合，同时也大大增强了轴承座的

径向强度，而分体式轴承座则不拥有该优点。 

4、采用有限元分析技术，破碎机具有更高的强度。 

5、破碎腔采用对称"V"形结构，使实际进料口宽度与名

义进料口宽度相一致。

6、排料口调整更快捷方便。欧版JC系列颚式破碎机装有

楔块排料口调整装置，该装置比老式的垫片调整更简单

、安全和快捷。

7、选用轴承规格更大、承载能力更高。 所有JC系列颚

式破碎机都装有较其它同样规格破碎机更大更耐用的偏

心轴轴承，其更高的承载能力和有效的迷宫密封使轴承

使用寿命大大地延长。 

8、最新采用了齿形护板，增大了颚板的有效长度，产量

。

 Working Principle

1. Adopting world-level manufacturing technology, and highest-level raw 

material is used.

2. More advanced movable jaw assembly lengthens life of crusher. 

Movable jaw assembly is made from high qualified cast steel, and it is 

driven by two large steel-casting fly wheels. Moreover, the heavy eccentric 

shaft is processed by forged mold. All of these make the JC series jaw 

crusher extremely reliable.

3. Integral cast steel structure is adopted for bearing seat. Integral cast 

steel bearing matches well with the crusher frame, at the same time, it can 

strengthen the radial strength of the bearing seat. While the separate 

bearing seat does not have this advantage.

4. Finite element analysis technology is adopted to make the crusher much 

stronger.

5. With "V" shape structure for the crusher chamber, the max feeding width 

of materials can be the same as the machine feed opening width.

6. Adjustment of the discharge mouth is more convenient. The JC series 

jaw crusher have wedge shaped adjustment device, this is more simple, 

safe and faster than the traditional gasket adjustment.

7. Bearing with larger size and higher load are used. All JC jaw crusher is 

equipped with larger bearing compared with same model of traditional jaw 

crushers. Its higher load capacity and effective oil seal will lengthen the life 

of bearing.

8. A newly designed tooth-shape side plate, makes the available area of 

jaw plate longer, and enhances the capacity. 
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